
 
 

 

 ”At danne og 
uddanne med 
udgangspunkt i 
det enkelte 
barns potentiale 
i et inkluderende 
fællesskab.” 
Kerneopgaven  

Skolebestyrelsesmøde Islev Skole 
 
Dagsorden/referat 
Onsdag, den 14/11 2024,  
kl. 17.00-19.00 i Personalerummet  
 
Deltagere:   
Forældrerepræsentanter: 
Gry Minor (Forperson) 
Amalie Kofoed (Næstforperson) 
Dennis Roland Hansen (AFBUD) 
Filip Nicolaisen (AFBUD) 
Hanan  
Jens Damgaard Gøtzsche   
Nete Graulund  
Elevrepræsentanter 
Elina Spange Wesenberg (Elevrådsforperson - 7C)   
Ella Steenholt Johansen (Elevrådets næstforperson 7C)  
Medarbejderrepræsentanter 
Christine Colling  (AFBUD) 
Marie Würtzen (AFBUD) 
Kommunalbestyrelsen 
Anette Rachlitz   (AFBUD) 
Ledelse 
Helge Haahr Andreasen (Skoleleder)   
Berit Borgen (Viceskoleleder) 
Nadja Green (SFO-Leder)  
 

 

  



 
 

 

 Pkt. 
  

Tid  
(min)  

Arbejds 
metode*   

Indhold  Referat 
  

1.  2  B  Godkendelse af referat  Godkendt.  

2.  2  B  Godkendelse af dagsorden  Godkendt. 

3.  5  O  Punkter til eventuelt   Amalie.  

4.  10  O/D  Nyt fra Elevråd 
+ opfølgning fra sidst 
v. Elina, Ella 

Udeområder til pauserne i udskolingen. Elina og Ella har givet en tilbagemelding fra SB til 
elevrådet omkring bekymringerne for om borde og stole bliver misbrugt i fritiden.  
Der er forslag om at udemøblerne kan boltes fast eller sættes ind i skure efter endt 
skoledag. Søren har en tegning med forslag til hvor der kunne være brug for udemøbler.  
Helge og Berit kigger på planen.  

5.  10 O/D Budgetopfølgning 
BILAG følger 

Bilag udleveret på mødet. Vedhæftet referatet. Islev skole forventer at komme ud med et 
overskud på ca. 616.308.- kr. Der er et ønske om at få udbredt hvad skolen reelt får penge 
til, så vi ved om vi bruger pengene til de rette områder.  
Debat omkring vikarforbrug og budget.  

6.  15 D/B Princip for meddelelsesbogen 
BILAG 

• Princip for meddelelsesbogen 
udkast 

 

Princip for 

meddelelsesbogen udkast.docx
 

Ledelsen tager princippet med til næste MED udvalgsmøde og så kommer det tilbage 
til SB med kommentarer fra udvalget.  

7.  10 O Skærme i SFO - opfølgning Nye tiltag efter efterårsferien med meget mindre skærmtid. I miniklubben søger langt 
flere børn ind i fællesrummet og i grov-værkstedet, som også bliver opgraderet i forhold 
til at flere bruger det.  
Om fredagen er der åbent i spillecafeen og her er forældrene inviteret med, så de kan se 
hvad børnene spiller.  
I juniorklubben har det været en lidt sværere opstart at tage mobilerne fra børnene, men 
nu virker det til, at det har fundet et fornuftigt leje. Børnene søger langt mere de 



 
 

forskellige værksteder der bliver tilbudt og aktiviteter i salene. Og derudover har de 
voksne i klubben også fået mere kontakt med børnene, da hovederne er løftet fra 
skærmene. 

8.  30 D/B Høring vedr. revideret 
styrelsesvedtægt for Rødovre 
Kommunes skoleområde 
Frist d. 25. november 
BILAG 

• Følgebrev til 
høringsmaterialet

Følgebrev til 

høringsmaterialet.pdf
 

• Overblik over 
indholdsmæssige justeringer

Overblik over 

indholdsmæssige justeringer.pdf
 

• Revideret styrelsesvedtægt 
for Rødovre Kommunes 
skoleområde

Revideret 

styrelsesvedtægt for Rødovre Kommunes skoleområde.pdf
 

• Styrelsesvedtægt for Rødovre 
Kommunes skoleområde 1. 
maj 2022  

Styrelsesvedtægt 

for Rødovre Kommunes skoleområde 1. maj 2022.pdf
 

Gry skriver et kort høringssvar og sender det til Helge senest d. 21. november.  
 



 
 

• Ændring af styrelsesvedtægt 
- sagsfremstilling - 08 10 
2024 

Ændring af 

styrelsesvedtægt - sagsfremstilling - 08 10 2024.pdf
 

9.  30 D/B Orientering fra arbejdsgruppen vedr. 
Islev Skoles værdier 
BILAG: 

• Islev Skoles værdier i proces2 

Islev Skoles værdier 

i proces2.pdf
 

• Referat 241022 Islev Skoles 
værdier i proces 

Referat 241022 Islev 

Skoles værdier i proces.pdf
 

Gruppen er mødtes en enkelt gang hvor der opstod en rigtig god debat og der er blevet 
lagt en køreplan for det videre arbejde med Islev skoles værdier, både for elever, forældre 
og personale.  
I nogle af klasserne er forløbene allerede i gang i forhold til værdidiskussion. 
Forslag om at bestyrelsen melder sig på banen og viser ”sit ansigtet i dagligdagen” og til 
forældremøderne, det vil gøre en forskel i forhold til værdi-projektet.  
Det vil være godt for projektet jo mere synlighed der er omkring det.  
Kontaktforældrene skal bydes ind i projektet og meget gerne have en aktiv rolle ude i de 
enkelte klasser.  
På personalesiden bliver der en proces på en arbejdslørdag i marts. Kontaktforældrene 
bliver inviteret til en proces i februar, der sendes en invitation ud i januar.  
Processen er på alle planer, børn, forældrene, personale og ledelsen.  
Dette punkt skal på som orienterende punkt til næste SB møde.  

10.  10 O Meddelelser Forældreråd i SFO? Den er lukket for nu.  
 
Situationen på 9. årgang. På baggrund af, at en hovedlærer i 9. kl. er stoppet på Islev 
skole, har vi måtte ændre i lærerbesætningen særligt i 9.z. Klassen har fået en erfaren 
dansklærer ind som fører klassen til eksamen til sommer. Der har været en del røre i 
forældregruppen og utilfredshed med håndteringen i forhold til kommunikationen 
omkring de forandringer vi har foretaget.  
 
Orientering om åbent hus for kommende 0. klasses børn og deres forældre. Aftenen 
startede i festsalen og så blev sfo´ en og børnehaveklasserne vist frem. Det var mange 
besøgende og en god stemning og forældrene kom med en god feedback i forhold til 
aftenen.  
 



 
 

Morgentrafikken: Det kan være ret kaotisk om morgenen. Islevbrovej er relativ smal ved 
skolen og der opstår nogle farlige situationer. Cykelstien langs skolen er blevet renoveret 
for en del bump. 

11.  5  O Eventuelt  Der er et ønske om at vi gennemgår skolens principper, nogle er forældede andre lever vi 
ikke helt op til, så der plads til justeringer. Gry kommer med et overblik til næste SB 
møde, hvor punktet skal på, på dagsordenen. 
Trivselsmålingerne fra sidste skoleår bliver brugt som inspiration til den kommende 
trivselsmåling der skal tages i begyndelsen af 2025. 
 
Badning efter idræt: Der er en ønske om, at der er henholdsvis en kvindelig og 
mandelig lærer / pædagog med i omklædningen hos pigerne og drengene, særligt i de 
mindre klasser.  
 
Faget tysk er sårbart i forhold til at skolen kun har én tysklærer, og det presser systemet.  
Jens vil bede om, at problemet tages op i Børne- og Skoleudvalget.  
 

        Emner til kommende møder: 

• Resultat af trivselsmåling  

*Orientering, Drøftelse eller Beslutning  

  

 

 

Kommende møder i SB:   

Vi mødes den anden onsdag i hver måned kl. 17.30 

 

2024 - 14/8  -  11/9  -  9/10 (OBS afbud fra Helge)  -  14/11  (OBS torsdag)*  -  11/12   

2025 -  8/1  -  12/2  -  12/3  -  9/4  -  14/5  -  11/6 

*  I forbindelse med temamøder for skolebestyrelser flyttes det ordinære SB-møde til samme dato 

 

Dagsordenmøder: 4/11 – 2/12 – 16/12 – 3/2 – 3/3 – 31/3 – 5/5 – 2/6 

 


